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Møteprotokoll fylkesstyremøte Innlandet 15.06.2023 

Møtetidspunkt: Kl. 09.00-15.30.  

Møtested: Fylkeskontoret i Innlandet Fredvang Alle 10 2318 Hamar. 

  

Møtedeltakere:  

 Fylkesledelse: Ida Høiby og Åsmund P. Gravdal. 

 Fylkesstyremedlemmer: Inger Amb 

Tonje Sneve Strandheim 

Pia Katrin Søberg 

Elin Svenning 

Marte Nicolaysen 

Tone Bekken Solhaug 

Benedicte Lånke 

Trond Balstad    

Inger Marie Furuseth 

Oddbjørn Flaa   

  

  

Øvrige: Thomas Lykken 

  

Forfall: Tone Amundgaard 

 

Referent: Therese Bråten 

Distribuert til: Alle fylkesstyremedlemmer og varamedlemmer, samt ansatte ved kontoret. 

 

Fylkesstyremøte 15.06.2023 

Sak I Godkjenning saksliste. 

 

 

Kommentarer: Ingen kommentarer.  

 

Vedtak: Sakslisten godkjennes.  

 Beslutning: Enstemmig vedtatt.  
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Sak II Godkjenning protokoll.   

 

Kommentarer: Ingen kommentarer.  

 

Vedtak: Godkjenning av protokoll for fylkesstyremøte 27.04.2023. 

 Beslutning: Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 27/2023 1 tertialrapport handlingsplan. 

 

Kommentarer: Fylkesleder orienterer om 1. tertialrapportering handlingsplan.  

Fylkeskontoret er i rute ift. planlagte aktiviteter i handlingsplanen. Viser til 

sakspapirer sendt med innkalling til fylkesstyremøtet.  

 

Vedtak: Saken tas til orientering. 

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
 

Sak 28/2023 1 tertialrapport regnskap og budsjett. 

 

Kommentarer: Seniorrådgiver Thomas Lykken og adm. leder Therese Bråten orienterer 

om 1. tertialrapportering pr. 04/2023 regnskap og budsjett.   

 

Vedtak: Saken tas til orientering 

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
 

Sak 29/2023 Evaluering 05. og 12. mai 2023. 

 

Kommentarer: Nestleder orienterer om gjennomførte aktiviteter på 5. og 12. mai. 

På jordmordagen 5. mai ble det skrevet et avisinnlegg og en trekning av 

jordmor-jakker på Facebook.  

Det er en sentral føring på at det skal være en jordmorsatsing, og at 

fylkeskontorets SMA-midler skal brukes til denne satsingen i 2024.   

Evaluering på utsendt materiell er sendt NSF jordmorforening. 

Fylkesledelsen ønsker å arrangere et medlemsmøte eller fagkveld.  

 

Fylkesstyret støtter fylkesledelsen i at fylkeskontorets SMA-midler brukes 

til å arrangere en fagkveld med overnatting. Kopiere arrangementet og 

programmet til fylkeskontoret i Møre- og Romsdal.  

 

12. mai ble markert med avisinnlegg, facebookinnlegg, synlighet på SoMe, 
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medlemsmøter, synlig fylkesledelse, markering ute i HTV-områdene, 

lokale medlemsmøter arrangert av HTV og bruk av materiell sentralt fra 

(sjekklisten).  

 

Vedtak: Saken tas til orientering.  

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
 

Sak 30/2023 Strategisk medlemsarbeid. 

 

Kommentarer: Fylkeskontoret leverer inn fylkesanalyse to ganger i året.  Det kartlegges 

om og hvor det mangler tillitsvalgte. På bakgrunn av det legges en plan for 

prioriteringer fylkeskontoret skal jobbe med det neste halve året.  

NSF Innlandet har fått mange nye hovedtillitsvalgte i KS og Spekter, og 

det har blitt gjennomført flere opplæringsrunder i verktøyet Teams.  

Fylket har 5 HTV områder uten hovedtillitsvalgte.  
 

Fylkeskontoret har følgende prioriteringer det neste halvåret:  

1. Få på plass hovedtillitsvalgte Grue, Trysil, NTNU Gjøvik og Innlandet 

fylkeskommune.  

 

2. Argumentasjonstrening med bistand fra SMA rådgiver Morten 

Kristoffersen.  

 

3. Regionale medlemsmøter på tvers av HTV områder og tariffområder.  

 

4. Få oversikt over jordmor medlemmene våre i helseforetak og 

kommuner.  

 

5.Tallgrunnlag fylkesanalyse.  

 

Oppsummerer innspillene som kommer opp i fylkesstyret: 

- Det er mye fokus på å rekruttere, men det er like viktig å fokusere på å 

beholde. HTV jobber mye med å ivareta medlemmer ute på 

arbeidsplassene og for å beholde sykepleiere i tjenestene. Rekruttering vil 

komme som en konsekvens og bieffekt av det.  

- Regionale medlemsmøter. 

- Regional dialog mellom HTV, og ønske om å få på plass et nettverk for 

dialog på tvers av kommuner.   

- Jobbe med å få på plass HTV i alle HTV områder. Det er viktig for å 

rekruttere og beholde medlemmer.  

 

Vedtak: Saken tas til orientering.  

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
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Sak 31/2023 Planlagt og faktisk bemanning.  

 

Kommentarer: Planlagt og faktisk bemanning har blitt gjennomført av tillitsvalgte i 36 

kommuner i Innlandet i 2023. Det er lagt ned en stor arbeidsinnsats fra 

HTV og fra rådgiver på fylkeskontoret til gjennomføringen av 

kartleggingen.  

HTV områdene som har gjennomført kartleggingen har tilgang til sitt tall 

materiell. Det vil bli gitt digital opplæring i å hente ut tall 22. juni. Videre er 

det viktig at tallene for det enkelte HTV området blir presentert til 

administrasjonen i kommunen.  

Det er sendt ut en pressemelding sentralt, og fylkesledelsen svarer 

fortløpende ut media, i samråd med HTV i aktuell region. 

 

Vedtak: Saken tas til orientering.  

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
 

Sak 32/2023 Sykepleier- og lederprisen. 

 

Kommentarer: Nestleder orienterer om at det har vært utfordringer med å nominere til 

NSF Innlandet sykepleier- og lederprise. I 2023 var vurderingsgrunnlaget 

for nominasjonene preget av lite utfyllende tekst.  

På bakgrunn av det har fylkesledelsen ønsker om å evaluere prisene til 

2024 samt vurdere andre aktuelle priser fremover.  

 

Fylkesstyret mener prisene er viktige for å synliggjøre faget og lederrollen, 

og positive til praksisplass-pris. Det må gjøres noe med spørsmålene for å 

få et bedre vurderingsgrunnlag.  

For å få inn nominasjoner er markedsføring og synliggjøring av prisene 

viktig.  

 

Vedtak: Oppnevne arbeidsgruppe som ser på utforming av 
sykepleierprisen/lederprisen, evt. andre priser. Arbeidsgruppen består av 
Åsmund Gravdal, Inger Amb og Tone Bekken Solhaug. Åsmund leder 
arbeidsgruppen. 
Fylkesledelsen følger opp praksisplass-pris med utdanningsinstitusjonene 
i Innlandet.  
 
  

 Beslutning: Enstemmig vedtatt.  
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Sak 33/2023 Nominasjoner til Landsmøtet 2023. 

 

Kommentarer: På Landsmøtet 2023 skal det nomineres kandidater til Forbundsstyret, 

nominasjonskomiteen, kontrollutvalget og rådet for sykepleieetikk.  

Fylkesstyret kan foreslå kandidater.  

 

Nestleder har vært i kontakt med Frida Canestedt, og hun ønsker å stille til 

verv i den sentrale nominasjonskomiteen. 

 

Frist for å fremme kandidater til valg på LM er 6. september.  

 

Marthe Nicolaysen vurderer å stille til verv. Fylkesstyret stiller seg bak 

nominasjonen dersom hun ønsker.  

 

Vedtak: Fylkesstyret sender inn følgende kandidater til nominasjoner: 
- Støtter nominasjonene av Lill Sverresdatter Larsen og Kai Øyvind 
Brenden. 
- Frida Canestedt til den sentral nominasjonskomite.   
- Tom Rune Brattlien til kontrollutvalget. Inger Amb tar kontakt med ham.  
- Renate Nord til Forbundsstyret dersom hun sier seg villig. Fylkesleder tar 
kontakt med henne.  
- Målfrid Schiager og Sofie Lykke Herbro til Rådet for sykepleieetikk. Det 
blir avklart i møtet at hun er villig.  
   

 Beslutning: Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 34/2023 Landsmøte-sak fra Innlandet- Fremtidig organisering av NSF. 

 

Kommentarer: Forbundsstyret behandlet innsendte landsmøte saker 25.05.23. I det 

møtet ble LM-sak «Fremtidig organiseringer av NSF» fra NSF Innlandet 

behandlet. Forbundsstyret fattet vedtak om at den ikke fremmes som egen 

sak, men legges inn i en overbyggende LM-sak som omhandler 

organisering av NSF sitt fylkesledd.   

Fylkesleder informerte per epost 31.05.23 om vedtaket og ba fylkesstyret 

om å ta stilling til og komme med tilbakemelding innen 2. juni om saken 

skulle opprettholdes eller om vedtaket skulle støttes. Det kom inn to 

tilbakemeldinger som støtter vedtaket om at LM-saken blir en del av en 

overbyggende sak.  

 

Vedtak: Det samtykkes i vedtaket fra forbundsstyret at innsendte LM sak fra NSF 
Innlandet blir en del av en overbyggende LM sak om NSF sin organisering 
av fylkene.  
 

 Beslutning: Vedtaket er saksbehandlet pr. e-post.  
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Sak 21/2023 Fylkes- og kommunestyrevalg 2023. 

  

Kommentarer: Fylkesleder presenterer strategiplanen for fylkesledelsen frem mot valget. 

Dette er ikke en utfyllende plan, men et arbeidsdokument som fortløpende 

vil bli utfylt. Planen må ha en forankring hos HTVer lokalt.  

 

Vedtak: Saken tas til orientering.  

 Beslutning: Saken tatt til orientering.  
 

Sak III Orienteringer.  

Kommentarer: Helsefelleskapet. 

Fylkesleder informerer om Helsefellesskapet.  

 

 

Oppnevninger.   

Oppnevningene er saksbehandlet på e-post. Det har ikke kommet noen 

innsigelser.  

På bakgrunn av det oppnevnes følgende til verv: 

Line Ådalen er oppnevnt som DTV Divisjon Elverum og Hamar 

Trude Plassen er oppnevnt som DTV Divisjon Gjøvik Lillehammer. 

Fredrik Bakke er oppnevnt som DTV Divisjon Psykisk helsevern. 

 

Politisk synlighet 

Siden fylkesstyremøte 27.04.2023, har fylkesledelsen delt ut 

sykepleierprisen, deltatt i Prider, vært tilhører på KLP’s 

kommunekonferanse, samt hatt hilsningstale til Utdanningsforbundet sitt 

fylkesmøte. Dette har ved alle anledninger ledet til samtaler og videre 

oppfølging av lokalpolitikere som har vært på de samme arrangementene. 

Fylkesledelsen har som en direkte følge blitt invitert og deltatt på møte hos 

MDG og Arbeiderpartiet.  

Vedr. kommunevalg 2023 er det lagt en plan for hvilke kommuner som blir 

fokusert på og dette er gjort kjent med HTV i kommunene. 

 

Vedtak: Sakene tas til orientering.  

 Beslutning: Saken tatt til orientering. 
 

Sak 17/2023 Støtte til Linjeforening FRESK på NTNU.  

 

Kommentarer: Fylkesstyremedlem fremmer denne saken som eventuelt sak. Det er 

planlagt to møter årlig med studiestedene som et tiltak for å få til et bedre 

samarbeid og for å eie vår egen samhandlingsarena.  

NSF Innlandet og studiestedene skal samarbeide om å kåre årets 



 

Side 7 av 7 

praksisplass på begge studiesteder. NSF student må også involveres i 

dette samarbeidet.  

Fylkesstyret har bevilget økonomisk støtte til Linjeforeningen FRESK på 

NTNU, men det kommer tilbakemeldinger om at studiestedet ikke likestiller 

Fagforbundet og NSF. Fylkesledelsen tar kontakt for å følge opp dette 

videre.  

  

 Beslutning: Saken følges opp videre av fylkesledelsen som planlagt.  
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